
Hylte kommuns svar gällande medfinansiering av busslinje mellan Torup och Falkenberg 
 
 
Region Halland har initierat en utredning för att införa en busslinje på väg 150 mellan Torup och 
Falkenberg. Region Halland skulle iklä sig ett samordningsansvar för genomförandet och att Hyltes 
och Falkenbergs kommuner skulle tillfrågas att delta i utredningsarbetet. 
 
Syftet med utredningen är att se vilka möjligheter som finns till anslutning av befintlig kollektivtrafik 
och om det finns förutsättningar för privat medfinansiering och om möjlig medfinansiering finns av 
EU-medel. Detta ska ge parterna kunskapsunderlag inför ställningstagande om införande av en sådan 
busslinje. 
 
Kommunstyrelsen i Hylte kommun (2024-03-19 § 37) ställde sig positiva till att delta i denna 
utredning vilket är meddelat till Region Halland. Hylte kommun ser även fördelarna med en breddad 
utredning som belyser: 
 

• Möjligheten till utökning av arbetsmarknadsregionen i västlig/östlig riktning. 
• Förutsättningar för att stärka möjligheten till kompetensförsörjning för såväl privat som 

offentlig sektor. 
• Utöka möjligheterna för gymnasie- och vuxenstudier. 

 
 
Hylte kommuns svar på frågan från RSAU 2024-06-18 §159 
Finansieringsfrågan är central i utredningen. Utan att ha genomfört dessa delar i utredningen ställer 
nu Region Halland frågan om Hylte kommun är beredd att medfinansiera busslinjen via tillköp. 
Frågan om medfinansiering kommer inte att lyftas i Hylte kommun innan dess Region Halland 
genomfört och redovisat vilka förutsättningar det finns för privat medfinansiering och om möjligt 
medfinansiering finns av EU-medel för busslinjen. 
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